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PROTOKOLL FOR NEMNDSMØTE 22.11.2024 

 

 
 
Møtested: Holberg terrasse, Oslo 
Møtets varighet: 2 timer 
Forberedelsestid: 2 timer  
   
  
Deltakere:  Nemndsmedlemmer:  

Elisabeth Holter-Schøyen 
Anders Eidsvaag Graven 
Arnstein Koch-Engebretsen 
Sissel Rundblad 

  Anna Dåsnes 
 

 
Sekretariatet (Statsforvalteren i Oslo og Viken): 
 

Christian Hillmann 
Janne Fossum 
 

 
Referent: 

Christian Hillmann 
 

Sak: 

09/24 Vurdering av bestandssituasjonen og eventuelt kvotejakt på gaupe i region 4 i 2025 - anbefaling 
til Miljødirektoratet 
 
 
Innstilling: 
 
Sekretariatet vil anbefale at rovviltnemnda i region 4. fatter følgende vedtak: 

- Rovviltnemnda har ikke myndighet til å tildele kvote for kvotejakt på gaupe i 2025 



  Side: 2/3 

 

- Rovviltnemnda vil anbefale at Miljødirektoratet fatter beslutning om å åpne for kvotejakt 

vinteren 2025, begrenset til de beiteprioriterte områdene utenfor ulvesonen og begrenset til 

kommunene Eidsvoll, Hurdal, Nannestad, Gjerdrum, Nittedal øst for riksvei 4, Jevnaker og 

Lunner. 

- Rovviltnemnda vil anbefale at det settes en kvote på ett (1) dyr  

- Rovviltnemnda vil anbefale at det settes vilkår om  

o at det er ikke skal jaktes på dyr i som går i følge. 

o at gauper med halsbånd/radiosender ikke skal felles. 

- Rovviltnemnda vil anbefale at Miljødirektoratet tar kontakt med Statsforvalteren før vedtak 

fattes. Blant annet for å klarlegge jegernes plikter til å holde seg orientert, og sikre riktig 

kontaktinformasjon til Statsforvalteren i vedtaket. 

 

Vedtaket er ikke et forvaltningsvedtak, men en uttalelse til Miljødirektoratet. Det er derfor ikke 

klagerett.  

 
Behandling i møtet: 
Elisabeth Holter-Schøyen og Anna Dåsnes fremsatte følgende forslag:  
 
«1. Rovviltnemnda har ikke myndighet til å tildele kvote for kvotejakt på gaupe i 2025  
2. Rovviltnemnda vil anbefale at Miljødirektoratet fatter beslutning om ikke å åpne for kvotejakt 
vinteren 2025.  
 
Begrunnelse: 
I henhold til det nasjonale overvåkningsprogrammet, som viser antall familiegrupper dokumentert, er 
gaupebestanden i region 4 nå for første gang siden 2011 så vidt over bestandsmålet. Å komme over 
bestandsmålet igjen har tatt mye lengre tid enn forventet, sett opp mot det begrensede uttaket både 
gjennom irregulær avgang og kvotejakt helt siden 2013. Dette er imidlertid beheftet med stor 
usikkerhet, og det er i henhold til Rovdatas prognoser 43 % sannsynlighet for at man kommer under 
bestandsmålet. 
 
3. Vedtaket er ikke et forvaltningsvedtak, men en uttalelse til Miljødirektoratet». 
 
Avstemming: 
Forslaget fra Elisabeth Holter-Schøyen og Anna Dåsnes ble satt opp mot sekretariatets anbefaling.  
 
Forslaget fra Elisabeth Holter-Schøyen og Anna Dåsnes ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.  
 
Vedtak 
1. Rovviltnemnda har ikke myndighet til å tildele kvote for kvotejakt på gaupe i 2025  

2. Rovviltnemnda vil anbefale at Miljødirektoratet fatter beslutning om ikke å åpne for kvotejakt 

vinteren 2025.  
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Begrunnelse: 

I henhold til det nasjonale overvåkningsprogrammet, som viser antall familiegrupper dokumentert, er 

gaupebestanden i region 4 nå for første gang siden 2011 så vidt over bestandsmålet. Å komme over 

bestandsmålet igjen har tatt mye lengre tid enn forventet, sett opp mot det begrensede uttaket både 

gjennom irregulær avgang og kvotejakt helt siden 2013. Dette er imidlertid beheftet med stor 

usikkerhet, og det er i henhold til Rovdatas prognoser 43 % sannsynlighet for at man kommer under 

bestandsmålet. 

3. Vedtaket er ikke et forvaltningsvedtak, men en uttalelse til Miljødirektoratet. 

 

Eventuelt: 

- Det gis godtgjøring for møtet tilsvarende 2 timers møte og 2 timers forberedelse. 

- Sekretariatet vurderer mulighetene for en studie/kompetansehevende tur høsten 2025 og hvor 

både region 4 og region 5 deltar. Det bør vurderes noen ulike alternativer. 

- Sekretariatet bør vurdere tilskuddssatsene på oppsetting av rovviltavisene gjerder til 

budsjettmøtet i mars 2025. 

- Det tar sikte på et nemndsmøte i midten/slutten av januar 2025 og hvor det gis noe opplæring i 

tillegg til at rapportering fra nemnda og til KLD skal behandles. 


